
Schůzka sociální a zdravotní komise Města Pohořelice   

 

 
T: 5. 4. 2023 – 15. 30 – 18.00 hod. 

 
Přítomni: Mgr. Monika Janičatová, Beděrová Jana, Marie Horychová, Mgr. Milena Kánovičová, , 

Sylva Cendelínová, Augusta Baťková, Jarmila Šmídová  

Omluvena: Mgr. Jana Dudová, Ing. Silvie Maturová, Veronika Plchová 

 

 

 

Program schůzky: 

 

1. Předsedkyně Janičatová svolala komisi k budově bývalého hotelu Morava v Pohořelicích. 

Zahájila tím schůzku komise, jejíž hlavním cílem byla prohlídka tohoto objektu. Všechny 

členky komise jsou kompetentní k posouzení využitelnosti objektu, mohou kompetentně říci 

další možné využití a přispět podněty k plánování využití stávajícího objektu. 

 

2. Komise se pak přesunula k jednání do objektu hotelu Pfann. Členky diskutovaly nad stavem 

budovy a jejím možným využitím. Všechny se shodly na katastrofálním stavem budovy a byly 

rády, že mohly hotel navštívit a udělat si názor. Řada informací, které putují na sociálních 

sítích a ve městě jsou zcela zkreslené a ony teď mohou kompetentně reagovat a odpovídat. To, 

že bude do budoucna vhodné zajistit pro místní seniory domov či stacionární péči, to se shodly 

takřka všechny. Dále pak vidí další možné využití v bytové politice, pronájmu pro komerční 

účely (malé drobné podnikání), popř. vytvoření kulturního centra s konferenčním sálem a 

prostory k potkávání a společenským událostem. Všechny však vnímají potřebnost financí a 

chápou, že důležitým krokem byla koupě hotelu Morava. Tento cíl byl splněn. Dalším 

následným krokem bude hledání zdrojů financování a realizace vizí, kterých je prozatím 

mnoho a musí s vyspecifikovat efektivně a reálně pro naše město.  

 

3. Komise rokovala o kulturních akcích – paní Mgr.  Kánovičová zhodnotila akce, které komise 

pomáhala připravovat pro seniory (Den jubilantů), navrhla několik možností obsahu akce 

(vystoupení, program). Připraví návrhy na další schůzku a bude se o programu nejen rokovat, 

ale zahájí se jeho příprava. 

 

4. Paní Šmídová navrhla, jestli by nebylo možné starý nábytek a nepotřebné věci, které ještě 

mohou sloužit dalším občanům umístit na sběrný dvůr a lidé, kteří budou tyto věci potřebovat, 

si je zde mohou vyzvednout. Často se jedná o věci, které jsou v opravdu výborném stavu a 

některým lidem by tato nabídku pomohla. 

 

5. Členky komise jsou velice aktivními občankami a mají zájem participovat a pomáhat. Členky 

komise diskutovaly v dané oblasti. Je zřejmý zájem, zaujetí i zkušenosti. 

 

6. Předsedkyně komise poděkovala všem za přístup, za účast a všichni se těší na další spolupráci 

 

7. Příští schůzka komise se uskuteční v červnu 2023. 

 

        

 

       Mgr. et Bc. Monika Janičatová, MBA 

                předsedkyně komise 

 

 

V Pohořelicích dne 6. dubna 2023 


